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 Некадашња министарка Зорана Михајловић написала је на Инстаграму да смо, уколико
у Влади само једна особа сматра да Србија треба да уведе санкције Русији, "онда смо у
много већем проблему него што мислимо".

  

„Ако у СНС, СПС и осталим странкама на власти, у читавој Влади Србији постоји само
један који гласно мисли да је Србија мора да буде део ЕУ и уведе санкције Русији, звао
се он и Раде Баста, онда смо ми много већем проблему него што можемо да замислимо.
Ако у Влади и владајућој коалицији постоји само један глас да је место Србије у ЕУ онда
то говори да не постоји разлика између ових десничара што их зову „тастарура
ратницима“ и оних „издајника Косова“ како их зову десничари који би да се сакрију иза
имена државе“, написала је Михајловић.
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A post shared by Prof. dr Zorana Z. Mihajlović (@zorana_zm)

       

Подсећамо, министар привреде Раде Баста тражио је да се Влада Србије хитно изјасни
о увођењу санкција Русији због агресије на Украјину. Баста је оценио да Србија „већ
плаћа велику цену због неувођења санкција Русији и да то постаје неиздрживо“, наводи
се у саопштењу Министарства привреде.

  

И Јединствена Србија оградила се од изјаве свог функционера и министра привреде
Србије Радета Басте, у којој се залаже за увођење санкција Русији. Председник
Јединствене Србије Драган Марковић је више пута поновио да се увођењем санкција
Русији не би зауставио рат у Украјини, као што се није зауставио ни санкцијама које су
увеле западне земље.

  

„Социјалисти чврсто подржавају став Савета за националну безбедност, утврђен још
прошле године, да Србија осуђује кршење територијалног интегритета Украјине, али да
није за увођење санкција Русији“, написао је Ивица Дачић на свом Инстаграм профилу,
поводом изјаве министра привреде Радета Басте.

  

(Бета)
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